

主日学家庭反馈单

彼得后书
第2课
圣经的预言

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。

所学内容：



今天，您的孩子学习了：圣经是可靠、值得信赖的。神借着圣灵，将祂的话语直接传达给先知。孩子也学习了：留心神的话语，并把神的话应用在生活的每一个方面，会使自己受益。本课经文：彼得后书 1:12-21

牢记神的话语：



“我们从前将我们主耶稣基督的大能和祂降临的事告诉你们，并不是随从乖巧捏造的虚言，乃是亲眼见过祂的威荣。”（彼得后书 1:16）

请在这一周里，和孩子一起多次练习背诵这节经文。这不仅能帮助孩子记住经文，也能加深他们对课堂所学内容的理解。

建议的亲子活动：



今天，您的孩子学习了：门徒曾亲眼见过耶稣基督的威荣，因此他们是可靠的见证人。请和孩子一起讨论：为什么目击证人是重要的信息来源？在今天的世界里，人们又是怎样使用目击证人的证词的？这一周，可以开展一个家庭竞赛，看看谁能从近期的新闻事件中，准确地列出最多的目击证人。可以从电视新闻、报纸、广播等渠道寻找资料。

每天的祷告：



亲爱的主，感谢你将圣经赐给我们。这是一份奇妙的礼物，值得我们一生珍惜。我们把盼望寄托在你的话语上，因为我们知道圣经是可靠、真实的。求你赐给我们智慧，使我们能够把你的话语应用在生活的每一个方面。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



Today, your child learned that the Bible is reliable and trustworthy. God spoke His Word directly to the Prophets through the Holy Spirit. Your child also learned that he or she will benefit from paying close attention to God's Word and applying it to every area of his or her life. (Scripture used: 2 Peter 1:12-21)

Words to Remember:



"For we did not follow cleverly devised stories when we told you about the coming of our Lord Jesus Christ in power, but we were eyewitnesses of his majesty." 2 Peter 1:16 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will help your child remember the verse, and it will help to reinforce what he or she learned during class.



Suggested Parent/Child Activity:

In today's lesson, your child learned that the Disciples were eyewitnesses of Jesus Christ's majesty and are therefore reliable witnesses. Together with your child, discuss why an eyewitness is an important source for information and how eyewitnesses are used in today's world. Throughout the week have a family contest to see who can provide an accurate list of modern—day eyewitnesses from newsworthy events. Sources may be included television, newspapers, radio broadcasts, ect.

Daily Prayer:



Dear Lord, thank You for giving us the Bible, it is a wonderful gift, one that we will cherish all of our lives. We place our hope in Your Word because we know that the Bible is reliable and true. Please give us the wisdom to apply Your Words to every area of our lives. Amen.